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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség

Képviselőcsoportja

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Meddig mehetnek a szolgálat átszervezések a szabadidő rovására?" címmel a Házszabály 91 . §-a
alapján kérdést kívánok benyújtani Dr . Takács Albert igazságügyi és rendészeti miniszter úrhoz .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A rendőrségnél továbbra is gondot okoz a többlet-szolgálatok és szabadságok kiadásának kezelése . A
keletkező többlet-szolgálatot - a törvény szerint - vagy pénzben, vagy a következő hónapban történő
szabadidő megváltással lehet kiadni, azonban a rendőrségnél sok helyen még nem sikerült kiadni a
2006. évi többlet-szolgálatot, azt görgetik maguk előtt, nem beszélve az ez évben keletkezett szintén
ki nem adott és ki nem fizetett órákról .

Van-e arról tudomása, hogy hány többlet-szolgálati óra nem került kifizetésre, van-e erről
pontos adat?
Ha van, akkor kérem tájékoztasson róla, hogyan kívánja megoldani ezt a problémát?

Tisztelt Miniszter Úr!

Hasonló a helyzet a szabadságok kiadásának tekintetében is, hiszen még az is nehézséget okoz, hogy a
2006. évi szabadságot a törvényben meghatározott ideig - folyó év szeptember 1-ig kiadják -, és ehhez
járul még a 2007 . évi szabadságok kiadásának problémája is .

Van -e erről tudomása, hogy állománykategóriánként hány nap szabadság nem került
kifizetésre, van-e erről pontos adat?
Ha van, akkor kérem tájékoztasson róla, hogyan kívánja megoldani ezt a problémát?

Kérem, adjon pontos, számokkal alátámasztott választ a fenti problémákra!

Budapest, 2007 . június 25 .
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Írásbeli kérdés

Csampa Zsolt
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